
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA KOMISJI
do spraw Budżetu Obywatelskiego w ramach Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego na

2024 rok
z dnia 8 września 2023 r.

W dniu 8 września 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji do spraw Budżetu Obywatelskiego,
w składzie:

1. Paweł Adamczyk — Przewodniczący Komisji
2. Emilia Januszkiewicz — Członek Komisji
3. Judyta Nolbert — Członek Komisji
4. Agnieszka Weszka — Członek Komisji
5. Rafał Kręblewski — Członek Komisji

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

MIASTA 'i

SYCOWY'

11, 09.
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1. Otwarcie posiedzenia Komisji.

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Paweł Adamczyk — Przewodniczący Komisji.

11. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.

Komisja przyjęłajednogłośnie proponowany porządek posiedzenia Komisji (załącznik nr 2).

III. Analiza projektów zadań złożonych do Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego
na 2024 r.

Komisja kontynuowała analizę i weryfikację wniosków złożonych w terminie naboru oraz
nadesłanych »jaśnień oraz informacji.

Projekt nr ID 06/2023
Tytuł projektu: Na STRAZ-y bezpieczeństwa.

Komisja rozpatrzyła odpowiedź wnioskodawcy z dnia 7.09.2023 r. odnośnie szacunkowego
kosztu sprzętu do ratownictwa wodnego.

Projekt zaopiniowano pozytywnie.

Projekt nr ID 08/2023
Tytuł projektu: Zakup kosiarki samojezdnej na boisko sportowe w Nowym Dworze.

Podczas posiedzenia komisji dyskutowano w dalszym ciągu nad złożonym projektem.
Przeprowadzona została rozmowa z Panią sołtys Bogusławą Kornatko, z której uzyskane
informacje odnotowane zostały w notatce służbowej (załącznik nr 3 do protokołu).

Komisja postanowiła kontynuować weryfikację na kolejnym posiedzeniu oraz po uzyskaniu
odpowiedzi wnioskodawcy na zapytanie wysłanednia 6 września 2023 r.



VI. Dyskusja, sprawy wniesione i wolne wnioski.
Komisja przeprowadziła dyskusję nad złożonymi projektami.
Komisja uzgodniła, iż kolejne posiedzenie zostanie wyznaczone niezwłocznie po uzyskaniu
niezbędnych opinii i uzgodnień.

Na tym protokół zakończono.
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Osoba sporządzająca: Emilia Januszkiewicz
Data sporządzenia: 8 września 2023 r.



Załącznik nr

Komisja do spraw Budżetu Obywatelskiego

Sycowski Budżet Obywatelski na 2024 rok.

LISTA OBECNOŚCI

Posiedzenie Komisji w dniu 8 września 2023 r.,godz. 13:00.
miejsce: sala 56, UrządMiasta i Gminy w Sycowie
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Załącznik nr .

PORZĄDEK POSIEDZENIA

Komisji do spraw Budżetu Obywatelskiego

Sycowski Budżet Obywatelski na 2024 rok

w dniu 8 września 2()23 r., godz. 13:00

miejsce: sala 56, UrządMiasta i Gminy w Sycowie

Otwarcie posiedzenia Komisji.

Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji.

Analiza projektów zadań złożonych do Sycowskiego Budżetu Obywatelskiego na

2024 rok oraz przesłanych odpowiedzi wnioskodawców.

Dyskusja, sprawy wniesione i wolne wnioski.

Przewodniczący Komisji

Osoba sporządzaj ąca:

g. 09 ŁożôData sporządzenia:



Syców, 8 września 2023 r.

NOTATKA SŁUŻBOWA

Dnia 8 września 2023 r. przeprowadzono rozmowętelefoniczną(w trybie głośnomówiącym)
z Panią Sołtys Nowego Dworu Bogusławą Kornatko, w której uczestniczyli członkowie
komisji w składzie:

1. Paweł Adamczyk — Przewodniczący Komisji
2. Emilia Januszkiewicz — Członek Komisji
3. Judyta Nolbert — Członek Komisji
4. Agnieszka Weszka — Członek Komisji
5. Rafał Kręblewski — Członek Komisji

Uzyskano informacje:
- sprzeczne w stosunku do zgody z dnia I września 2023 r. ( dotyczącej kosztów eksploatacji
i utrzymania kosiarki, projektu ID 08/2023). Pani sołtys stwierdziła, iż nie przewiduje
uwzględnienia w funduszu sołeckim na 2024 r. kosztów utrzymania i eksploatacji kosiarki;
- Pani sołtys poinformowała, iż wyrażona w piśmie zgoda nie została skonsultowana
z mieszkańcami oraz RadąSołeckąNowego Dworu;
- Pani sołtys poinformowała, iż sołectwo nie posiada bezpiecznego miej sca do przechowywania
sprzętu (kosiarki);
- podczas rozmowy zostały rozwiane wątpliwości Komisji dotyczące warunku dostępności
projektu dla ogółumieszkańców. Pani sołtys zapewniła, iż kosiarka byłaby wykorzystywana do
koszenia również innych terenów sołeckich oraz zapewniła, iż na boisku sportowym odbywa
sięwiele wspólnych inicjatyw m.in. organizowanych ze stowarzyszeniami sportowymi.

Podpisy członków komisji:
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